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Reflection of 2020, Vision for 2021 
回顧 2020, 展望 2021 

 
2021年我們所要做的是甚麼? 

 What is our vision for 2021? 
 
我們的教會是一個遵守大使命的教會. 

 Our church observes the Great Commission. 
 
【太Matt 28:18~20】 

 
Purpose: Make Disciples of all nations 
                  使萬民作耶穌的門徒. 

 
Steps: 
By going  
藉著去. —— 到沒有信主的人群當中 

 
By baptizing  
藉著帶人信主, 使人受洗——使沒有信主的人信主 

 
By teaching  
藉著教導——使信主的人成為門徒 

 
 
 
 
在教會的生活裡面, 主耶穌要我們彼此相愛, 這是最大的誡命: 

  In the church, the Lord Jesus wants us to love each other. 
  This is the greatest commandment. 
 
【可 Mark12:28~31】 

 
 
 
 
 
 
 

我們要怎麼做呢? How to…? 

 
 
Serving, Impacting 
 服事， 影響 

 
Training, Equipping Class 
  裝備訓練 

【太Matt 20:28】 

 
 
 
Reflections: 
1. What is the group project that you think would enable your entire group 

to grow together as a Great Commission obeying and Great Commandment 
practicing small group?  Could you please put it in writing and submit to the 
church platform so that it can be improved and be approved for action? 你

有甚麼樣的小組計畫, 你覺得可以使你的整個小組可以遵守大使命, 練習

大誡命? 你可以把它寫成計畫, 提交到教會的平台上, 讓它可以被改進, 

被許可, 所以可以被實行出來嗎? 

 
2. Happiness Group is a method our church used in doing the group 

evangelism.  Would you please consider join the Happiness Group this year 
so that you may experience the joy of bringing people to Christ? 幸福小組

是我們教會用來集體帶領人信主的一個方法.  你是否考慮參加今年的幸

福小組, 一起來經歷代人信主的喜悅? 
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